

THE NEWSLETTER OF SATS HK LIMITED 新翔 (香港) 有限公司刊物



SATS HK 資訊 (Facts & Figures)





4	以
40	2
	ב ט
+	
)

03	Message from Head of Passenger Services
	客運服務總監的話

HKIA CSEP Award 2019 **①4** 2019 香港機場「優質顧客服務計劃」頒獎典禮

- In-house Anti-bribery and Corruption Prevention Seminar 香港廉政公署防拿講座
- Certificate in Airport Services and Operations Graduation Ceremony機場服務及營運證書課程畢業典禮
 - New Look for Crew Transport Officer 職員小巴司機換新裝

Know About Your Employee Benefits **員工福利你要知**

- 10 Great Appreciation from Airlines 來自航空公司的讚賞
- 12 Let's Talk Manager of Operation Planning & Support 人物專訪 運作規劃及支援部經理

4 Steps to Applying for Staff Ticket **14** 員工機票申請四步登天

15 Compliment Corner 員工讚賞區

Welcome On Board **1**{ 歡迎加入

Message from Head of Passenger Services 客運服務總監的話

Dear Colleagues,

Time flies and summer always seems to end too soon.

Summer time has always been harsh on airport operations. Like every year, it is a battle to put through millions of travellers in and out of Hong Kong International Airport. Additional pressure is being put on the airport operation under the unstable weather conditions. Even with advanced technology being implemented here, a swift recovery from prolonged airport disruption is credited to the efforts of the airport community.



We SATS HK staffs, who are experienced and always being flexible, had handled a pro-typhoon recovery well at the end of July. It becomes an opening event of all the upcoming challenges. They had also demonstrated their professionalism and dedication to serve our customers efficiently in the events of public activities at the airport. We have received a lot of customers' recognition in this regard. Thanks to our frontline and back-office staffs, their efforts are absolutely indispensable.

Uncertainties may bring us more challenges. To well prepare for that, we must always keep ourselves happy and take sufficient rest. Except properly follow the working procedures, safety and security regulations are also the priority. Our generation had come across many difficult situations and as long as we keep our heart open and stand together, there is no challenge we can't overcome.

親愛的同事,

執筆時已到暑假的尾聲。

每逢暑假,機場運作往往會受不穩定天氣影響。這些不測之風雲,為本來繁忙的香港國際機場百上加斤。無 論科技有多進步,恢復機場運作仍然有賴數十萬從業員的同心協力。

七月尾突如其來的颱風可算是不同挑戰來臨的熱身賽,但絕對沒有困擾我們經驗豐富,又懂得靈活變通的同事。隨之而來的主要挑戰是意料之外的公眾活動,雖然如此,同事亦貫徹始終,有效率及專業地為客戶提供最好的服務。在這方面我們得到不少客戶的嘉許,這全歸功於一眾的前線和後勤同事,他們所付出的努力絕對是功不可沒。

未來香港還有很多不確定的因素,也許會為機場帶來更多的挑戰。我們要為此作最好準備,保持心身快樂, 足夠休息。工作時除了留意程序也不忘安全及保安守則。對於我們這一代經得起風浪的香港人,只要保持溝通,團結一致,再多困難我們亦可共同跨過。

> Regulus Yu 余國樑 Head of Passenger Services of SATS HK Limited 新翔(香港)有限公司客運服務總監

+

2019 香港機場「優質顧客服務計劃」頒獎典禮



CSEP Award to SATS HK Staff

The annual Customer Service Excellence Programme (CSEP) award presentation ceremony organised by Airport Authority Hong Kong was held successfully on 21 June 2019.

Over 150 staff members of SATS HK received Individual Excellence Award, Corporate Excellence Award and Cross-company Excellence Award respectively. We received recognition on our excellent customer service and outstanding efforts in delivering an unrivalled travel experience to passengers.

Once again congratulations to all awardees. We continue to put extra efforts in providing our passengers with safe and quality service.

The CSEP Awards were launched in 2002 to recognise outstanding individuals, teams and companies for service excellence, and to encourage the airport community to continuously

pursue exceptional customer service.





獲頒優質顧客服務獎項新翔(香港)員工表現獲認同

一年一度由香港機場管理局主辦的「優質顧客服務計劃」頒獎典禮已於2019年6月21日順行舉行。

新翔(香港)—共超過150名員工分別獲頒發「個人卓越獎」、「企業卓越獎」及 「合作團隊卓越獎」,以表彰他們的卓越顧客服務及傑出表現。

再次恭喜獲獎的同事,我們一定會繼續努力為客戶提供更優質且安全的地勤服務。

「優質顧客服務計劃」於 2002 年推出,旨在表揚員工、團隊及公司的優質服務精神,並鼓勵機場同業繼續秉持卓越顧客服務。



In-house Anti-bribery and Corruption Prevention Seminar





Fighting Corruption Everyone has a Responsibility 締造廉潔 防貪你我有責

An in-house Anti-bribery and Corruption Prevention Seminar was held on 24 June 2019 by Miss Rika Chan from the Independent Commission Against Corruption (ICAC). More than 40 managerial staff members participated in the event.

The seminar mainly included the introduction of Prevention of Bribery Ordinance (POBO), bribery case study, practical anti-bribery measures and services and support from ICAC.

Our colleagues gained much knowledge and information of anti-bribery and corruption prevention from the seminar.

於2019年6月24日,公司為管理級同事舉辦了一場由廉政公署陳小姐主講的防貪講座,有超過40名員工參與其中。

是次講座內容主要包括防止賄賂條例解說、貪污個案分析、防貪錦囊,以及服務協助的介紹。

透過主講者詳盡清晰的講解,同事也獲益良多,對防貪的法律要求及資訊有更多的認知。



Certificate in Airport Services and Operations Graduation Ceremony

機場服務及營運證書課程畢業典禮



SATSHK Colleagues Awards Certificates in Aviation-related Course 四員工獲頒課程證書 自我增值投身航空業

On 5 July, 2019, the Advanced Master in Air Transport Management and Certificate in Airport Services and Operations Graduation Ceremony by the Hong Kong International Aviation Academy ("HKIAA") was held successfully at the Hong Kong Skycity Marriott Hotel.

We are delighted to have four of our colleagues awarded the certificate in Airport Services and Operations as recognition at the ceremony. They are Law Yat Hong of Ramp Services Department, Leung Sum Wo, Mohammad Humza and Kwok Sheung Man of Passenger Services Department.

We once again congratulate them for completion of this valuable 1-month classroom learning plus 12-month industry placement programme and the Company will continue to cooperate with HKIAA on various programmes in the future.

The programme, which supported by the Hong Kong International Aviation Academy (HKIAA), aims to equip students with the fundamental knowledge and skills required by Hong Kong aviation industry. As one of the business partners, we welcome young talents with passion in aviation industry to join us.

由香港國際航空學院主辦的航空運輸管理高等碩士課程及機場服務及營運證書課程畢業典禮於2019年7月5日假香港天際萬豪酒店宴會廳舉行,並順利完滿結束。

本公司深感榮幸有四名員工獲頒發機場服務及營運證書課程畢業證書以示嘉許,他們分別是停機坪服務部的羅逸康,客運服務部的梁心和、莫錦山及郭尚文。

我們再次恭喜所有完成 1+12 課程「航空營運文憑」:1個月的理論課堂和12個月的工作實習的同事,並將來會繼續與航空學院合作,支持開展各項計劃。

航空學院的機場服務及營運證書課程讓學生掌握投身香港航空業所需的基本知識及技能,作為機場同業,我們亦為有志投身航空業的年輕人提供就業機會。





New Look for Crew Transport Officer

職員小巴司機換新裝





The New Look –
Crew Transport Officer

職員小巴司機換新裝 提升專業形象

In order to enhance the professional image of Crew Transport Officers of the Service Control Team, we are delighted to announce that the uniform of the team is now changed.

The current uniform in the grey polo-shirt will be replaced by a white collar shirt, while the pants remain unchanged. We believe the new look now makes the team more passionate for their daily staff and crew pick up and drop off services.

公司為使航運控制組的職員小巴司機在上班工作有更專業的形象,我們欣然宣佈將現有的制服更換。

新制服將以白色襯衫取代原有的灰色圓領汗衫,下身長褲則維持不變。換上新裝,希望同事更精神奕奕地負責日常接載職員及機組人員的工作。





EMPLOYEE BENEFITS

員工福利

Family & You

- Medical Insurance 醫療福利
- Dental Insurance 牙科保健
- F.O.C & Z.E.D Staff Tickets (HK Airlines)
 香港航空員工免費及折扣機票





Travel

- Other Airlines Seasonal Discount 其他航空公司季節性優惠
- Hotel Accommodation Discount 酒店住宿優惠

Benefits

- 17 Public Holidays 十七天公眾假期
- 5 Days Paternity Leave 五天侍產假
- Discretionary Bonus 年終花紅
- Night Shift Allowance夜班津貼
- Overtime Pay 加班津貼
- Birthday Surprise 牛日驚喜
- Education / Driving License Sponsorship 教育/駕駛執照資助

- 14 Weeks Maternity Leave 十四周產假
- New Join Bonus 新人獎金
- Referral Bonus 推薦獎金
- Typhoon Allowance 颱風津貼
- On Job Training 在職培訓
- New Born Baby Coupon 新生嬰兒禮券



Duty Free Discount 免稅店優惠

- Beauty & You
- The Nuance Group

Catering Discount 餐飲折扣

- TeamWise Card
- Staff Menu 員工餐單



Airport Staff Discounts





Others 其他

Octopus Card: AEL, Buses & "Fare Concessions Scheme"
 八達通卡:機場快綫,巴士及「機場及港珠澳口岸乘車優」

惠」

Great Appreciation from Airlines





On the date 5th of August, a public activity was taken place among different industry fields in Hong Kong. Perhaps it is a day not to be forgotten by the locals and tourists alike.

It was a challenging time for those who had duties on that particular Monday. With our work place located at the airport area, the challenge we had was intensified as the transport infrastructure had been paralyzed.

Proudly to share that there was no single delay and every flight departed on time even under such huge disruptions. This said, contingency planning was brought into play to cope with the crisis, hoping to deliver timely service to our airline customers.

Certain crucial arrangements were incorporated into the plan. SATS HK's command center was set up the day before and being activated in the next early morning to monitor and react to the latest situation development. Shuttle services had been scheduled to transport stranded staff from MTR station to the terminal in case Tung Chung line and public buses were suspended. Manpower is the key support to flight handling. We used different ways to maximize manpower by rescheduling staff leave day, extending shifts and requesting volunteers from all departments. Staff caring is always our top priority. Hotel rooms, snacks and beverages were well prepared in advance to ensure our staff got resting place and their energy level be restored after hours of work.

We made it! All credit goes to our staff dedication and commitment. It does not only show to our airline customers how devoted and enthusiastic we are, but also a good demonstration to the airport community how strong we are as a Team. Let's keep up the great work and team spirit!

Thank you for your kind words.

I would like to take this opportunity to thank the SATSHK Ramp Team for their supreme efforts during the very challenging period late last night and into the early morning. Despite the limited resources the operation went smoothly last night and without incidents in handling the extra flights.

Of particular note, thanks to William and Jacky for their leadership in ensuring a smooth operation for HKA.

Best regards

Richard

On behalf of Qantas Airways please accept our sincere gratitude for your support to us tonight

It's been an extremely difficult day for the airport community, and I also understood that SATS HK had encountered serious shortage of manpower with almost 90 staff unable to report duty

Qantas is very appreciative of your support to deploy maximum manpower to our flight operation which included both ATW and BTW, with your support we were able to dispatch all 4 x aircrafts on time with 89% of full loading

Best Regards

Florence

Florence Chan

Regional Airport Manager Greater China

Qantas Airways Ltd

We would like to express our heartfelt appreciation to SATSHK for your coordination of workforces from various team members to maintain HKE operations yesterday (5Aug)

Despite the shortage of manpower, the situation was managed with the exceptional support and commitment from SATSHK management team as well as respective managers. Together with our HKE GOP colleagues, you all helped to maintain our services and conquered the challenges

Kindly pass on our sincere gratitude to respective members of staff. I am sure that SATSHK HKE dedicated handling team, under your leadership, will be able to overcome all upcoming challenges

Rest assured as the HKE GOP team will be ready to provide any support if necessary.

Thanks again

Winnie

Hexpress

MK operation so far was smooth yesterday.

Appreciate all Managers and agents were extend maxi assistance on MK as well as other carriers .

Thanks for all and keep up the good work!

Cheers,

Amy

Amy Mui M. H.

Airport Manager & Sales Manager North East Asia



Thanks for the follow up.

I actually would like to take this opportunity to thank your Ramp team in providing adequate resources while handling our flights yesterday. I know it's not easy, but they made it through.

Have a great day / weeks ahead

Best Regards

Teresa Ng

今年8月5日,香港不同行業發生社會運動。也許這是香港人和遊客都不會忘記的一天。

事實上,對那些需要在那個星期一上班的人來說是一個充滿挑戰的時刻。隨著交通設施的癱瘓,工作地點位於機場的我們面臨的挑戰也越加嚴峻。

即使在如此困難的情況下,我們亦能處理好每班進出港的航班,沒有延誤情況發生。這也代表危機應急計劃發揮了作用,使我們為航空公司客戶提供的服務沒有受到太大影響。

這應變計劃中納入了一些重要的安排。新翔(香港)指揮中心在事發前一天設立,並在翌日清晨啟動,以監控和應對最新情況的發展。若地鐵東涌線及公共巴士暫停時,航運控制部會安排穿梭巴士服務,以便將滯留在地鐵站的員工送往客運大樓。人手是航班處理中的關鍵因素。我們採用不同的方式來增加人手調配,如通過重新安排員工休假日,延長工作時間和招募各部門志願者。然而,員工關懷始終是我們的首要任務。我們一早準備酒店客房,充分的輕食和飲品等等,以確保我們的員工有休息空間及能量補給使他們的精神體能得以回復。

最終,我們總算是解決了這次危機。一切功勞都屬於同事們齊心協力,緊守崗位。在此,我們不僅向航空公司 客戶展示了我們的對工作的投入和忠誠,而且還向機場社區展示了我們作為一個團隊的強大實力。有賴各同事 繼續保持團結合作精神。

人物專訪 - 運作規劃及支援部經理



Tell us a little bit about yourself.

I started my airport career as an aircraft loading supervisor coordinating the loading activity of passenger and cargo aircraft. After I moved on to ramp co-ordinator where I needed to take care of the passenger side of the aircraft as well, with tremendous luck, I was able to move on to a supporting role for GSE (Ground Support Equipment) fleet management.

Mr. Kevin Sze 施宣浩先生



自我簡介:

我以擔任航機裝載主管開展了機場的職業生涯,負責協調客機和貨機的裝載程序。隨後我成為停機坪協調員,同時兼顧登機橋上的運作。離開前線崗位後,有幸專責地勤設備管理的支援工作。

What is your role at SATS HK? 你在新翔(香港)的工作是什麼?



Working for SATS HK is challenging for me as I am overseeing three different sections (GSE Fleet Management, Project Management and Information Technology). It provides the challenges I enjoy and I am able to solve different problems with my airport knowledge and skills.

於新翔(香港)工作對我而言是很大的挑戰,因為我負責管理三個不同的部分(包括地勤設備管理、項目管理和資訊科技)。我樂於接受這些挑戰,並應用我的機場知識和技能把難題解決。

"

What has been the most challenging project you have been involved in during your career? 在你職業生涯,參與過最具挑戰性的項目是什麼?



The most challenging project I have encountered was installing GPS system with tracking sensors and interface on the entire fleet of GSE and vehicles at the airport. It was the first attempt and we established workgroups with users and contractor to create and finetune the programs and hardware of the system. Eventually, all the GSE and vehicles on apron use the same GPS system.

我曾參與最具挑戰性的項目是為香港國際機場的地勤設備及車輛安裝全 球定位系統。由於是全新的嘗試,我們與客戶和供應商成立了工作小組 打造最合適的系統。最後,停機坪所有的地勤設備及車輛也使用同一定 位系統。



What do you do in your spare time? 工餘時有什麼興趣?



During weekend and spare time, I usually spend time with my family especially with my kids. I would try to arrange more holiday destinations with my family.

工餘時間我會陪伴家人,特別是兩個小孩子。我更會安排旅程與家人歡度假





4 STEPS TO APPLYING STAFF TICKET

員工機票申請四步登天

Staff travel benefit is mainly categorised as ZED (at least 6 months of continuous services) and FOC ticket (at least 1 year of continuous service). Eligible staff can be entitled 6 sets of ZED and 2 sets of FOC tickets in total per calendar year respectively.

Each set of tickets can be applied for two round trips or a combination of four sectors (e.g. HKG » TPE » BKK » HKG).

Upon checking, HCD will confirm the application by email and send the itinerary to applicant.

Human Capital officer will notify the staff with successful application by WhatsApp or phone. Please be reminded to take the bank-in slip and send it to Human Capital Department (HCD) for checking. (Reminder: Cash Transfer only)

You must submit the completed application form within 14 working days before your departure date.

After passing probation, employees can first nominate themselves, family members and one travel companion and submit supporting documents for approval.



Hotline 熱線電話: 3902 9063

WhatsApp: 9676 8181

員工讚賞區



Antonio Lee, CSO2

From: Sowignyo Harz
Taking OD606 on 18 Feb 2019

He is good and so helpful. He always smiles. Good job.



Jack Lee, SCSO



Yiki Kei, CSO2

From: Wu Chan-Hsiang Taking EY833 on 28 Feb 2019 Jack and Yiki are so nice, worked seriously and did their best to satisfy guests.



Redness Chan, SCSO

From: Lim Chun Wah Tommy Taking LQ978 on 27 Feb 2019

櫃枱登機手續非常快速,態度很



John Singh, CSS

From: Munkhjargal Tserendorj Taking OD606 on 28 Feb 2019

I would like to express my sincere gratitude to John for the help and support. He solves our issue diligently, which makes us feel so



Zoe Tang, CSS

Mavis Fong, SCSO

From: Gitte Taagaard Taking SK966 on 17 Feb 2019

I am very happy with your service. The staff is very helpful.

歡迎加入





Department

Service Control Service Control Service Control Service Control

Service Control Service Control Passenger Services Passenger Services

Passenger Services Passenger Services Passenger Services Passenger Services

Passenger Services Passenger Services Passenger Services Passenger Services

Passenger Services Passenger Services Passenger Services

Passenger Services Passenger Services Passenger Services

Passenger Services Passenger Services Passenger Services

Passenger Services Passenger Services Passenger Services

Passenger Services Passenger Services Passenger Services

Passenger Services Passenger Services

Baggage Services Baggage Services

Baggage Services Baggage Services

Baggage Services Baggage Services

Baggage Services Baggage Services Baggage Services

Baggage Services Baggage Services

Name

HO NGAI CHUN ANDY 何毅俊 Mak Kwan Shu Mortina 麥群樹 YEUNG CHILL YU CHERRIE 楊紹如 TAI YING PING YUENG HUNG WING HENRY SAHMET CHI KEUNG 萬志強 TANG HOR CHI TERRY 鄧苛智 LAU HO YI EVA 劉皓兒 CHOI MAN BRENDA 蔡紋 KWOK KIN PING NATASHA 郭健萍 LUK WING MAN PASTEL 陸詠雯 ZHONG AIRU 鍾藹茹 CHAN WAT HANG NICOLE 陳慰恒 CHAN HOT SHAN 1010 陳凯珊 CHAN NGA MAN CRYSTAL 陳雅漫 LEUNG CHO CHUEN JANICE 梁楚釧 CHAN CHI KIN SUMMER 陳智健 SINGH MANJINDER MANY CHAN CHI LAM CHILAM 陳志林 LOUIE TSZ CHING 電子晴 LAU KIN PING KEN 劉健平 HOLTHAM HIU YAN NIKI 鄧曉欣 CHEUNG WING YIN SORA 張詠賢 LEUNG WAI HAN SARAH 梁蔚嫺 KAN TIN KEI TINNY 靳天琪 TSE PO HAN BOBO 謝寶蝦 LI CHO YI JOEY 李祖兒 HO KA PO MAX 何家寶 LEUNG TSZ TUNG AIRINNE 梁紫彤 NAYAB 施家宜 WU CHEUK LAM MANDY 胡卓琳 TONG PAK HO ARGUS 唐柏豪 FAN YIM LAM JOANNE 樊艷琳 HO MELODY CHAI YING 何采繁 CAT ITANKANG 蔡建康 HOU YONGHENG 侯永恒 TSUI KING CHEUNG 徐景祥 LEE KA HO 李嘉濠 ARSLAN AHMED 麥也文 SUEN KA KI TOMMY 孫家祺 LAW KA KUI 羅家駒 Lai Hoi Fung 黎凱峰 YOUNG WING HANG 楊永亨 Li Liping 黎麗萍 Chen Jianhui 陳劍暉 LEE WAI WING CHRISTOPHER HO KIM MAN 何劍文

TSANG MAN HO 曾文浩

LAI SHUN PING 賴信平

CHOW CHIN TO 周展濤

Senior Services Control Officer Senior Services Control Officer Senior Services Control Officer Crew Transport Officer Crew Transport Officer

Crew Transport Officer Administrative Officer (Passenger Operations) Administrative Officer (Passenger Operations)

> Customer Services Supervisor Senior Customer Services Officer

> Senior Customer Services Officer

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1 Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1 Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1 Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1 Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Customer Services Officer 1

Baggage Services Supervisor

Baggage Handling Services Supervisor Baggage Handling Services Supervisor

Senior Baggage Handling Services Officer

Baggage Handling Services Officer 2

Baggage Handling Services Officer 2 Baggage Handling Services Officer 2

Baggage Handling Services Officer 2



n -		_	mer	
100	\mathbf{n}		nei	-

Ramp Services

Ramp Services

Baggage Services **Baggage Services** LAMSEN LEINDLE ROQUE

Baggage Services YU CHUN HO 庾晉豪 Baggage Services NAEEM MEHMOOD

Baggage Services SIU WAI 蕭偉 Baggage Services DOMINGO ARIEL S

SHEA Ka Lun 余嘉倫

VILLEGAS THOMAS R. Baggage Services Baggage Services ONG JOYCELITO O.

Baggage Services LAM KA HO 林家豪 **Baggage Services** LO TING HEI 盧鼎熙

LEGASPI TEODORA CAUSO **Baggage Services**

Baggage Services PUN NABIN 潘文彬 Bernardo Enrico N. Rico Baggage Services

Baggage Services Gurung Simon 古少文 Baggage Services TAMANG KIRAN

Baggage Services SARKI TIKA RAM 古天林 Baggage Services Chen Ping Hung Ben 陳秉宏

Baggage Services Wong Kin 黃健

Baggage Services Wan Moon Kau 温滿球

Baggage Services NG TSZ LONG 吳子朗 Baggage Services CHEUNG MAN LOK 張文樂

Ramp Services HO YIU CHUEN BRIAN 何耀泉

Ramp Services TSOI KONG LUNG 蔡江龍

Ramp Services CHIN SHII YAT AI VIN 錢樹— Ramp Services

SIN YIP HONG 冼業航 Ramp Services CHAN KA WING BLAIR 陳嘉詠

Ramp Services CHENG WU JIMMY 鄭潤銘 Ramp Services FAN YIU TING OMAR GEOFFREY 范耀庭

Ramp Services KONG CHEUK YIU NJORKA

LAU KA HIN KELVIN 劉嘉軒 Ramp Services KWOK KAM CHAK SAM 郭錦澤

Ramp Services Ng Ho Wei 吳浩維

Ramp Services LEUNG WANG POK WILBUR 梁弘博 Ramp Services So Tsz Kin 蘇子健

Ramp Services VAN SHUN KIT SAMUEL 尹信傑

Ramp Services WONG CHI HUNG 黃智鴻

Ramp Services YE WOKUN 叶沃坤 Ramp Services WONG CHAN KIN 黃燦健

Ramp Services LAW WING YUEN VICTOR 羅永元 HAIDER MUJTABA Ramp Services

Ramp Services NWOSU OKWUDILI JAMES 古特策

Ramp Services PANG CHING WAI 彭程偉

Ramp Services YEUNG CHI KIN YU 楊志健 Ramp Services TANG YAM KIN TANG 鄧欽建

Ramp Services LI KA CHING 李家程

SUEN KAN

YEUNG KWOK FU Ramp Services

Ramp Services TSUI CHUN TO TONY 崔俊滔 Ramp Services RAFAQAT MEHMOOD

Ramp Services KHAH ARIF ALEEM

Ramp Services TSANG HO YUEN 曾浩源 **Position**

Baggage Handling Services Officer 2

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1 Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Baggage Handling Services Officer 1

Senior Flight Operations Officer Senior Flight Operations Officer

Senior Flight Operations Officer

Senior Flight Operations Officer

Senior Flight Operations Officer

Flight Operations Officer Flight Operations Officer

Ramp Services Supervisor

Ramp Services Supervisor Trainee

Senior Ramp Services Officer

Ramp Services Officer 3

Ramp Services Officer 3

Ramp Services Officer 3

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2 Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2

Ramp Services Officer 2



Department Name **Position** Ramp Services Ramp Services Officer 2 YEUNG KA SAN SAM 楊家新 Ramp Services Ramp Services Officer 2 KWONG TING FUNG ALEX 鄭霆峰 Ramp Services Ramp Services Officer 2 Hussain Shafqat 毛夏麥 ALI ASAD Ramp Services Ramp Services Officer 2 HUSSAIN ARFAN Ramp Services Ramp Services Officer 2 Ramp Services Ramp Services Officer 2 CHAN TAK MAN 陳德珉 Ramp Services HASSAN ALI Ramp Services Officer 1 MEHMOOD ASIF Ramp Services Ramp Services Officer 1 ITAIA ITINIMAN Ramp Services Ramp Services Officer 1 Ramp Services Ramp Services Officer 1 GUO XUNYU 郭迅宇 Ramp Services Ramp Services Officer 1 LIU DECAI 劉德財 Ramp Services Ramp Services Officer 1 LIU CHUN KEUNG 廖俊強 Ramp Services Ramp Services Officer 1 LIU CHAORAN 劉超然 Ramp Services ABBAS QAMAR Ramp Services Officer 1 Ramp Services **IQBAL FAKHAR** Ramp Services Officer 1 Ramp Services Ramp Services Officer 1 SZETO CHI WANG 司徒智宏 Ramp Services Officer 1 Ramp Services TANG CHUN LONG 鄧俊朗 Ramp Services Ramp Services Officer 1 WONG HING FU 黃慶富 Ramp Services Ramp Services Officer 1 TSOI HO LUNG 蔡浩龍 Ramp Services Ramp Services Officer 1 LEUNG CHEUK NAM KELVIN 梁卓楠 Ramp Services Officer 1 Ramp Services ABRAR AHMED Ramp Services Ramp Services Officer 1 ABBAS ALI 王文迪 Ramp Services Ramp Services Officer 1 BILAL MUHAMMAD 陳道理 Ramp Services Ramp Services Officer 1 YEUNG KWOK PONG 楊國邦 Ramp Services Ramp Services Officer 1 LI YU HIN 李宇軒 Ramp Services Ramp Services Officer 1 LAM KA MING 林家銘 Ramp Services Ramp Services Officer 1 CHENG WAI YIU 鄭惠耀 Ramp Services Ramp Services Officer 1 CHAN SIU FAT 陳紹發 Ramp Services Ramp Services Officer 1 NG KAI WING KENNETH 吳啟榮 Ramp Services Officer 1 Ramp Services TSANG HIN LUNG 曾顯龍 Ramp Services Officer 1 Ramp Services Lau Chun Fai 劉鎮輝 Ramp Services Ramp Services Officer 1 Choy Chin Akin 錢財 Ramp Services Ramp Services Officer 1 WONG CHEUNG CHING 黃長青 Ramp Services ALI SAJJAD Ramp Services Officer 1



Get HKD 200 Cash Vouchers Once Your Article is Published! 文章一經刊登,您將會獲得港幣200元現金優惠券!

Send us a short article with photos about your travel experience. 向我們發送短篇文章,分享您的旅行經驗。

Send us a staff letter with your idea/thoughts.
We listen and will relate any relevant ideas to the management.

向我們傾訴您的心聲。我們會用心聆聽,並向管理層轉達任何相關意見。



SATS HK Limited



satshk

Our Website



